
Referat avlsrådsmøte 23. oktober 2023   

  
Sted: Teams   
Klokkeslett: 19.00  
Inviterte: Petter, Jan Terje, Anne-Grethe, Sofie, Iver, Andrine,  

 
Sak 30/23  Referat fra møtet 21. juni  
   Referatet er godkjent  
 
Sak 31/23 Informasjon fra styret 

Iver informerte fra styret.  
 

Sak 32/23 Kommunikasjon avlsrådet 
Kommunikasjon fra AR til styret skal foregå per mail via sekretær eller leder. 
Det er viktig at alle blir informert om saker avlsrådets leder tar opp, og får 
informasjon om, ved sin deltagelse på styremøtene, som involverer AR.  

 

Sak 33/23 Offentliggjøring av uønsket adferd 
 Styret ble informert om at AR har utarbeidet en oversikt over hunder med 

uønsket adferd på jaktprøve og utstilling på styremøte i mai. Avlsrådet har 
laget en oversikt overkritikker der det er registrert uønsket adferd de siste 2-3 
årene og vurderer hvordan vi kan informere om dette. Jan Terje skriver en 
mer generell tekst rundt uønsket adferd som kan publiseres på nesk.no og i 
Fuglehunden. 

  
 
Sak 34/23 ABC kull 

Petter fikk innspill fra Andrine i august om elementer som må tas hensyn til i 
nytt skjema for å melde inn kull. Han utarbeider et ferdig utkast til skjema 
som sendes Grete for distribusjon til Dialecta. 

 
Sak 35/23 Gjennomgå utstillingssøknader 2024 

Utstillingssøknadene for å få ha med ES på lokale utstillinger rundt om i Norge 
ble gått igjennom. SU-utstilling i FKF har gjort en god jobb for å holde antall 
utstillinger på et normalt nivå og med god spredning. 
    

Sak 36/23 Retningslinjer for å godkjenne ES som rase på utstillinger 
 NESK avlsråd har laget en prioritert liste og et forslag på hvordan og hvorfor 

klubber får ha med ES på utstilling. Det samme gjelder for de vi takker nei til. 
Vi ønsker å få styrets godkjennelse på denne "regel" og styre etter denne 
fremover.   

  
 
Sak 37/23 Eventuelt 

Rasekonferanse 
 Vi har fått en invitasjon fra Norsk Breton klubb om å avholde en 

rasekonferanse i januar 2026 og ønsker å arbeide mot en slik samling for 
autoriserte engelsk setter dommere. 
Vi må fortsette å arbeide med dommerkompendiet for rasen, og lage et 
program sammen med bretonklubben. 
 



  
 

    Overgangsvirvel (LTV) 

Avlsrådet har vært i kontakt med NKK for å få tillatelse til å offentliggjøre hunder som 

har fått påvist overgangsvirvel i forbindelse med HD-avlesning. Vi har ikke fått 

tillatelse til dette ettersom eier av hund ikke har samtykket til offentliggjøring av 

denne diagnosen i forbindelse med HD-avlesning. Vi ønsker å ta kontakt med eiere 

av hunder som har fått diagnosen for å etterspørre samtykke til å offentliggjøre 

diagnosen i datahound.  

     

    Forslag til rullering for avlsrådets bidrag / spalte i Fuglehunden  

    Utgave 6 – 2023    Anne-Grethe    (apportprøver) - levert 

    Utgave 1 – 2024 Jan Terje     Uønsket adferd frist 4.12.23 

    Utgave 2 – 2024 Petter 

    Utgave 3 – 2024 Sofie 

    Utgave 4 – 2024 Anne-Grethe 

    Utgave 5 – 2024 Jan Terje 

    Utgave 6 – 2024 Petter 

 

Nytt avlsrådsmedlem 

 Det foreligger forslag til ny representant. Andrine oversender navn og informasjon til 

styret. 


